
PROTOKÓŁ Nr 1/18
z posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Augustowie: 

Uzdrowiskowej; Rewizyjnej; Skarg, wniosków i petycji; Rozwoju;
Społeczno-Oświatowej; ds. Budżetu

z 3 grudnia 2018 r.

W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej wzięło udział 5 radnych, co stanowi o prawomocności
obrad.

W  posiedzeniu  Komisji  Uzdrowiskowej  wzięło  udział  6  radnych,  co  stanowi
o prawomocności obrad.

W posiedzeniu  Komisji  Skarg,  wniosków  i  petycji  wzięło  udział  5  radnych,  co stanowi
o prawomocności obrad.

W posiedzeniu  Komisji  Rozwoju wzięło  udział  11  radnych,  co  stanowi  o prawomocności
obrad.

W  posiedzeniu  Komisji  Społeczno-Oświatowej  wzięło  udział  7  radnych,  co stanowi
o prawomocności obrad.

W posiedzeniu Komisji ds. Budżetu wzięło udział 6 radnych, co stanowi o prawomocności
obrad.

Porządek posiedzenia:
1. Wybór Przewodniczących i Wiceprzewodniczących Komisji.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2019

i projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
Augustowa na lata 2019-2037.

3. Sprawy różne.
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Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył posiedzenie Komisji
Uzdrowiskowej;  Komisji  Rewizyjnej;  Komisji  skarg,  wniosków  i petycji.  Przypomniał,
że posiedzenia ww. Komisji zostały zwołane na godz. 14.00. Porządek obrad każdej z Komisji
będzie dotyczył ukonstytuowania się, potem będzie część wspólna, czyli omówienie budżetu
miasta  na 2019 rok  wraz  z  autopoprawką  do  projektu,  który  Państwo  Radni  otrzymali
na pierwszej  sesji.  Wybór  Przewodniczącego  i  Wiceprzewodniczącego  Komisji  musi  być
dokonany do godz. 14.30. Potem będzie dalsza część wspólna: omówienie projektu budżetu
na 2019 rok z autopoprawką, którą objaśni Pan Skarbnik; omówienie projektu Wieloletniej
Prognozy Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2019-2035.  Ostatnim punktem porządku
obrad każdej z Komisji będą wnioski, uwagi. Zwołanie kolejnych Komisji co pół godziny i
fakt, że niektórzy radni wchodzą w skład różnych Komisji, jeśli chodzi o czas rozpoczęcia
posiedzenia, nie wynika z narzucenia terminu, tylko z tego, żeby mogły ukonstytuować się
Komisje celem omówienia ww. projektu z autopoprawkami przez Pana Skarbnika /0:04/.

Ad.pkt 1
Wybór Przewodniczących i Wiceprzewodniczących: - Komisji Rewizyjnej;  -Skarg, 
wniosków i petycji; - Komisji Uzdrowiskowej;
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  wyborowi  Przewodniczących
i Wiceprzewodniczących Komisji /3:13/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył posiedzenie Komisji
Rewizyjnej. Poprosił o dokonanie wyboru Przewodniczącego Komisji /3:13/.

Pan  Aleksandra  Kleczkowska  zgłosiła  kandydaturę  Pani  Radnej  Alicji  Dobrowolskiej  /
4:42/.

Pan Radny Adam Sieńko /4:47/.

Pan Aleksandra Kleczkowska /4:48/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:49/.

Pan  Radny  Adam  Sieńko  w  imieniu  Klubu  Radnych  Koalicji  Obywatelskiej  zgłosił
kandydaturę Pana Radnego Leszka Cieślika /4:58/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:23/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska wyraziła zgodę /5:27/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:28/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik – wyraził zgodę /5:29/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:30/.

W dyskusji głos zabrały osoby /wypowiedź niezrozumiała/ /6:52/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:53/.

W dyskusji głos zabrały osoby /wypowiedź niezrozumiała/ /6:54/.
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Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto jest za wyborem
Pani  Radnej  Alicji  Dobrowolskiej  na  Przewodniczącą  Komisji  Rewizyjnej.  Poprosił
o podniesienie ręki. Stwierdził, że za wyborem Pani Radnej Alicji Dobrowolskiej głosowało
3 członków Komisji. Zapytał, kto jest za wyborem Pana Radnego Leszka Stanisława Cieślika.
Poprosił  o podniesienie ręki.  Stwierdził,  że za wyborem Pana Radnego Leszka Stanisława
Cieślika głosowało 2 członków Komisji. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania
na Przewodniczącą  Komisji  Rewizyjnej  została  wybrana  Pani  Radna  Alicja  Dobrowolska,
której przekazał przewodniczenie obradom tej Komisji /6:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  poprosiła o zgłaszanie
kandydatur  na  Wiceprzewodniczącego  Komisji.  Zgłosiła  Panią  Radną  Aleksandrę
Kleczkowską /7:49/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:59/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej zgłosiła  kandydaturę
Pana Radnego Adama Sieńko /8:03/.

Pan Radny Adam Sieńko nie wyraził zgody /8:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej /8:19/.

Pani  Radna  Aleksandra  Kleczkowska  zapytała,  kto  jest  za  wyborem  Pani  Radnej
Aleksandry Kleczkowskiej na Wiceprzewodniczącą Komisji.  Poprosiła o podniesienie ręki.
Za wyborem głosowało 3 członków Komisji. Zapytała, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od
głosu. Przeciw głosował 1 członek Komisji i 1 członek Komisji wstrzymał się od głosu /8:22/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej /8:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej /8:35/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:37/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  ogłosiła  przerwę
w obradach Komisji Rewizyjnej /8:39/.

Po  przerwie,  Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył
posiedzenie Komisji Uzdrowiskowej. Poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego
Komisji Uzdrowiskowej /8:44/.

Pan  Radny  Mieczysław  Szczerbakow  zgłosił  kandydaturę  Pana  Radnego  Dariusza
Ostapowicza /9:47/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /9:51/.

Pani  Radna  Izabela  Agnieszka  Piasecka  zgłosiła  kandydaturę  Pani  Radnej  Agnieszki
Mroziewskiej /9:53/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /9:55/.
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Głos z sali /10:03/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /10:06/.

Pani Radna Agnieszka Mroziewska wyraziła zgodę /10:11/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /10:12/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz wyraził zgodę /10:12/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  kto  z  Państwa
Radnych  jest  za  wyborem  Pana  Radnego  Dariusza  Ostapowicza  na  Przewodniczącego
Komisji Uzdrowiskowej. Poprosił o podniesienie ręki. Za wyborem głosowało 4 członków
Komisji.  Zapytał,  kto  jest  za  wyborem  Pani  Radnej  Alicji  Mroziewskiej.  Za  wyborem
głosowały  2 członków  Komisji.  Stwierdził,  że  w  wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania  na Przewodniczącego  Komisji  Uzdrowiskowej  został  wybrany  Pan  Radny
Dariusz Ostapowicz, któremu przekazał przewodniczenie obradom tej Komisji /10:14/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  zgłosił kandydaturę
Pani Radnej Sylwii Bielawskiej na Wiceprzewodniczącą Komisji /10:42/.

Pani  Radna  Izabela  Agnieszka  Piasecka  zgłosiła  kandydaturę  Pani  Radnej  Agnieszki
Mroziewskiej na Wiceprzewodniczącą Komisji /10:51/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej /10:56/.

Pani Radna Agnieszka Mroziewska wyraziła zgodę /10:58/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej /10:59/.

Pani Radna Sylwia Bielawska wyraziła zgodę /11:01/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej  zapytał, kto jest za
wyborem Pani  Radnej  Sylwii  Bielawskiej  na  Wiceprzewodniczącą  Komisji.  Za  wyborem
głosowało 4 członków Komisji /11:03/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /11:12/.

Pan  Dariusz  Ostapowicz  –  Przewodniczący  Komisji  Uzdrowiskowej zapytał,  kto  jest
za wyborem  Pani  Radnej  Agnieszki  Mroziewskiej.  Za  wyborem  głosowało  2  członków
Komisji. Stwierdził, że w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Pani Radna Sylwia
Bielawska została wybrana na Wiceprzewodniczącą Komisji Uzdrowiskowej. Ogłosił przerwę
w obradach Komisji Uzdrowiskowej /11:14/.

Po  przerwie,  Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył
posiedzenie  Komisji  Skarg,  wniosków  i  petycji.  Poprosił  o zgłaszanie  kandydatur
na Przewodniczącego Komisji Skarg, wniosków i petycji.  /11:33/.
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Pani  Radna  Jolanta  Oneta  Roszkowska  zgłosiła  kandydaturę  Pani  Radnej  Sylwii
Bielawskiej /12:41/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  czy  są  inne
zgłoszenia.  Innych kandydatur  nie  zgłoszono.  Zapytał,  czy Pani  Radna Sylwia  Bielawska
wyraża zgodę na kandydowanie /12:43/.

Pani Radna Sylwia Bielawska wyraziła zgodę na kandydowanie /12:58/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  kto  z  Państwa
Radnych, członków Komisji Skarg, wniosków i petycji jest za wyborem Pani Radnej Sylwii
Bielawskiej na Przewodniczącą Komisji. Poprosił o podniesienie ręki. Za wyborem głosowało
3 członków Komisji. Zapytał, kto jest przeciw. Głosów przeciwnych nie było. Zapytał, kto
wstrzymał się od głosu. Dwóch członków Komisji wstrzymało się od głosu. Stwierdził, że na
Przewodniczącą  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji  została  wybrana  Pani  Radna  Sylwia
Bielawska, której przekazał przewodniczenie obradom tej Komisji /13:01/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji  poprosiła
o zgłaszanie  kandydatur  na  Wiceprzewodniczącego  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji  /
13:34/.

Pani  Radna  Alicja  Roszkowska  zgłosiła  kandydaturę  Pani  Radnej  Jolanty  Onety
Roszkowskiej /13:55/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /14:01/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska wyraziła zgodę na kandydowanie /14:02/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji  skarg, wniosków i petycji  zapytała,
czy są inne kandydatury. Innych kandydatur nie zgłoszono. Zapytała, kto z Państwa Radnych,
członków Komisji  skarg, wniosków i petycji  jest  za wyborem Pani Radnej Jolanty Onety
Roszkowskiej na Wiceprzewodniczącą Komisji. Poprosiła o podniesienie ręki. Za wyborem
głosowało  3  członków  Komisji,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się.  Ogłosiła  przerwę
w obradach Komisji /14:03/.

Przerwa /14.35 – 32.42/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył obrady po przerwie.
Przedstawił  porządek  obrad  Komisji  Społeczno-Oświatowej  i  Komisji  Rozwoju,  które
zostały  zwołane  na  godz. 14.30.  Poinformował,  że  pierwszym  punktem  jest  wybór
Przewodniczącego  i Wiceprzewodniczącego  Komisji.  Po  przerwie  odbędzie  się  wspólne
posiedzenie  wszystkich  Komisji  celem  zaopiniowania  projektu  budżetu  na  2019  r.  z
wniesioną autopoprawką oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata
2019-2035. Komisja Rozwoju ma też w porządku obrad rozpatrzenie wniosku taksówkarzy.
Przystąpił do realizacji punktu poświęconego wyborowi Przewodniczącego Komisji Rozwoju.
Poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji /32:42/.

Pan Radny Mirosław Chudecki w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłosił
kandydaturę Pani Radnej Aleksandry Kleczkowskiej /34:54/.
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Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /35:04/.

Pan  Radny  Adam  Sieńko  w  imieniu  Klubu  Radnych  Koalicji  Obywatelskiej  zgłosił
kandydaturę Pani Radnej Izabeli Piaseckiej /35:08/.
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał, czy są jeszcze inne
zgłoszenia.  Innych  kandydatur  nie  zgłoszono.  Zapytał,  czy  Pani  Radna  Aleksandra
Kleczkowska wyraża zgodę na kandydowanie na Przewodniczącą Komisji Rozwoju /35:14/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska wyraziła zgodę /35:25/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  czy  Pani  Radna
Izabela Piasecka wyraża zgodę na kandydowanie /35:29/.

Pani Radna Izabela Piasecka – wyraziła zgodę /35:31/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto jest za wyborem
Pani  Radnej  Aleksandry  Kleczkowskiej  na  Przewodniczącą  Komisji  Rozwoju.  Poprosił
o podniesienie  ręki.  Za  wyborem  głosowało  8  członków  Komisji.  Zapytał,  kto  jest  za
wyborem  Pani Radnej  Izabeli  Piaseckiej.  Za  wyborem  głosowało  3  członków  Komisji.
Stwierdził, że istnieje potrzeba powtórzenia głosowania /35:34/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Rafał Harasim /36:36/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  powtórzył  głosowanie.
Zapytał,  kto  jest  za  wyborem Pani  Radnej  Aleksandry  Kleczkowskiej  na  Przewodniczącą
Komisji Rozwoju. Za wyborem głosowało 7 członków Komisji. Zapytał, kto jest za wyborem
Pani Radnej  Izabeli  Piaseckiej.  Za  wyborem  głosowało  3  członków  Komisji.  Stwierdził,
że w wyniku  jawnego  głosowania  Przewodniczącą  Komisji  Rozwoju  została  Pani  Radna
Aleksandra Kleczkowska, której przekazał przewodniczenie obradom tej Komisji  /36:39/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju poprosiła o zgłaszanie
kandydatur na Wiceprzewodniczącego Komisji Rozwoju. /37:53/.

Pan  Radny  Mieczysław  Szczerbakow  zgłosił  kandydaturę  Pana  Radnego  Mirosława
Chudeckiego /38:09/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /38:17/.

Pan Radny Mirosław Chudecki zgłosił kandydaturę Pana Radnego Dariusza Ostapowicza /
38:24/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju zapytała, czy Państwo
Radni  wyrażają  zgodę  na  to,  aby  było  dwóch  Wiceprzewodniczących  Komisji  Rozwoju.
Zaproponowała  zaopiniowanie  wniosku,  który  w  wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania została przyjęty 9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie
wstrzymującym  się.  Zapytała,  czy  zgłoszone  osoby  na  Wiceprzewodniczącego  Komisji
wyrażają zgodę na kandydowanie /38:26/.

Pan Radny Mirosław Chudecki wyraził zgodę /39:49/.
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Pan Radny Dariusz Ostapowicz wyraził zgodę /39:51/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  Rozwoju  zapytała,  kto  jest
za wyborem  Pana  Radnego  Mirosława  Chudeckiego  na  Wiceprzewodniczącego  Komisji
Rozwoju.  Poprosiła  o  podniesienie  ręki.  Za  wyborem  głosowało  6  członków  Komisji,
przy braku  głosów  przeciwnych  i  przy  4  głosach  wstrzymujących  się.  Zapytała,  kto  jest
za zgłoszoną  kandydaturą  Pana  Radnego  Dariusza  Ostapowicza.  Poprosiła  o  podniesienie
ręki. Za wyborem głosowało 8 członków Komisji, przy braku głosów przeciwnych i przy 3
głosach  wstrzymujących  się.  Stwierdziła,  że  w  wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania Pan Radny Mirosław Chudecki i Pan Radny Dariusz Ostapowicz zostali wybrani
na Wiceprzewodniczących Komisji Rozwoju. Ogłosiła przerwę w obradach Komisji /39:52/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył posiedzenie Komisji
Społeczno-Oświatowej.  Przedstawił  zaproponowany porządek obrad.  Poprosił  o zgłaszanie
kandydatur na Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej /41:15/.

Pan  Mirosław  Chudecki  w  imieniu  Klubu  Radnych  zgłosił  kandydaturę  Pana  Radnego
Tomasza Miklasa /42:57/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /43:00/.

Pani  Radna  Izabela  Agnieszka  Piasecka zgłosiła  kandydaturę  Pana  Radnego  Rafała
Harasima /43:03/.

Więcej  kandydatur  nie  zgłoszono  i  Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady
Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Tomasz Miklas wyraża zgodę na kandydowanie /43:06/.

Pan Radny Tomasz Miklas wyraził zgodę /43:14/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Rafał
Harasim wyraża zgodę na kandydowanie /43:15/.

Pan Radny Rafał Harasim wyraził zgodę /43:17/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto jest za wyborem
Pana  Radnego  Tomasza  Miklasa  na  Przewodniczącego  Komisji.  Za  wyborem  głosowało
5 członków  Komisji.  Zapytał,  kto  jest  za  wyborem  Pana  Radnego  Rafała  Harasima.
Za wyborem głosowało  2 członków Komisji.  Stwierdził,  że  w wyniku przeprowadzonego
jawnego  głosowania  Przewodniczącym  Komisji  Społeczno-Oświatowej  został  Pan  Radny
Tomasz Miklas, któremu przekazał przewodniczenie obradom tej Komisji /43:19/.

Pan  Tomasz  Miklas  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  poprosił
o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej /43:52/.

Pan Radny Mirosław Chudecki zgłosił kandydaturę Pana Radnego Mirosława Zawadzkiego
na Wiceprzewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej /44:06/.
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Więcej  kandydatur  nie  zgłoszono  i  Pan  Tomasz  Miklas  –  Przewodniczący  Komisji
Społeczno-Oświatowej  zapytał,  czy  Pan  Radny  Mirosław  Zawadzki  wyraża  zgodę
na kandydowanie /44:10/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki wyraził zgodę /44:33/.

Pan  Tomasz  Miklas  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  zapytał,
kto z Państwa  Radnych  jest  za  wyborem  Pana  Radnego  Mirosława  Zawadzkiego
na Wiceprzewodniczącego Komisji. Za wyborem głosowało 5 członków Komisji, przy braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /
44:34/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił  o  powtórzenie
głosowania nad wyborem Wiceprzewodniczącego /45:13/.

Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /45:23/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  wyjaśnił,  że  nastąpiła
pomyłka, ponieważ osoba niebędąca członkiem Komisji wzięła udział w głosowaniu /45:23/.

Pan  Tomasz  Miklas  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  powtórzył
głosowanie.  Zapytał,  kto  jest  za  wyborem  Pana  Radnego  Mirosława  Zawadzkiego
na Wiceprzewodniczącego Komisji. Za wyborem głosowało 5 członków Komisji, przy braku
głosów  przeciwnych  i  przy  2  głosach  wstrzymujących  się.  Ogłosił  przerwę  w  obradach
Komisji /45:34/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył posiedzenie Komisji
ds. Budżetu. Ogłosił przerwę /46:15/.

Przerwa /46:39 – 50:09/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył posiedzenie Komisji
ds.  Budżetu  po  przerwie.  Przedstawił  porządek  obrad,  którzy  jest  następujący:  1)  Wybór
Przewodniczącego oraz  Wiceprzewodniczącego  Komisji.  2)  Wspólne  posiedzenie  Komisji
Rady Miejskiej. Po przedłożeniu autopoprawki przez Pana Skarbnika Miasta nastąpi przerwa
w obradach Komisji ds. Budżetu i prace wznowią wszystkie Komisje celem wyrażenia opinii
na  temat  projektu  budżetu  z  autopoprawką  i  wieloletniej  prognozy  finansowej.  Ostatnim
punktem  Komisji  będą  wolne  wnioski.  Ponadto  Komisja  Rozwoju  zajmie  się  również
wnioskiem kierowców taksówek osobowych.  Po otrzymaniu opinii  pięciu innych Komisji,
Komisja  ds. Budżetu  wyrazi  zbiorczą  opinię,  którą  przedłoży  Radzie  Miejskiej.  Ostatnim
puntem  będzie  zamknięcie  obrad.  Przystąpił  do  realizacji  punktu  dotyczącego  wyboru
Przewodniczącego  Komisji  ds.  Budżetu.  Poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur.  Zgłosił
kandydaturę Pani Radnej Aleksandry Kleczkowskiej /50:09/.

Radni zabrali głos, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że pomylił się
zgłaszając  kandydaturę  Pani Radnej  Aleksandry  Kleczkowskiej,  ponieważ  chciał  zgłosić
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kandydaturę Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej. Zapytał, czy są inne zgłoszenia /
52:23/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik –  w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej
zgłosił kandydaturę Pani Radnej Izabeli Agnieszki Piaseckiej /52:41/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  czy  są  inne
zgłoszenia. Innych zgłoszeń nie było. Zapytał, czy Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska
wyraża zgodę na kandydowanie /52:45/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska wyraziła zgodę /52:54/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  czy  Pani  Radna
Izabela Agnieszka Piasecka wyraża zgodę /52:55/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka – wyraziła zgodę /52:57/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto jest za wyborem
Pani  Radnej  Aleksandry  Marii  Sigillewskiej  na  Przewodniczącą  Komisji  ds.  Budżetu.
Za wyborem  głosowało  4  członków  Komisji.  Zapytał,  kto  jest  za  wyborem Pani  Radnej
Izabeli Agnieszki Piaseckiej. Za wyborem głosowało 2 członków Komisji. Stwierdził, że w
wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  na  Przewodniczącą  Komisji  ds.  Budżetu
została  wybrana  Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  której  przekazał  przewodniczenie
obradom tej Komisji /52:58/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poprosiła
o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Budżetu /53:43/. 

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zgłosił  kandydaturę
Pani Aleksandry Kleczkowskiej /53:58/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  zapytała,
czy Pani Radna Aleksandra Kleczkowska wyraża zgodę na kandydowanie /54:04/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska wyraziła zgodę /54:08/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  zapytała,
czy są inne kandydatury.  Innych kandydatur nie zgłoszono. Zapytała,  kto jest  za wyborem
Pani  Radnej  Aleksandry  Kleczkowskiej  na  Wiceprzewodniczącą  Komisji.  Za  wyborem
głosowało  4 członków  Komisji,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku  głosów
wstrzymujących się /54:14/.

Ad.pkt 2
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  na rok 2019
i projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta
Augustowa na lata 2019-2037.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  zaopiniowaniu  projektu  uchwały
w sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  na  rok  2019  rok  i  projektu  uchwały  w  sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2037/54:49/.
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Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  poprosił Przewodniczących
wszystkich  Komisji  Rady  Miejskiej  o  wznowienie  posiedzenia  Komisji.  Obecnie  nastąpi
wspólne posiedzenie wszystkich Komisji celem zaopiniowania budżetu wraz z autopoprawką
oraz zaopiniowanie wieloletniej prognozy finansowej. Przekazał głos Skarbnikowi Miasta /
54:49/.
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta poinformował, że Państwo Radni otrzymali
w ustawowym terminie projekt budżetu na rok 2019, a także projekt Wieloletniej Prognozy
Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2019-2037.  Dzisiaj  Państwo  Radni  otrzymali
autopoprawkę Pana Burmistrza w zakresie projektu budżetu na rok 2019, a także projektu
wieloletniej  prognozy finansowej.  W wyniku zaproponowanych zmian okres spłaty długu,
a także  okres  objęty  wieloletnią  prognozą  finansową ulega  skróceniu  do  2035 r.  Omówił
autopoprawki /w załączeniu/ /55:14/.

Głos zabrały osoby /wypowiedź niezrozumiała / /1:01:11/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił autopoprawki /1:01:17/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  ds.  Budżetu  otworzyła
dyskusję /1:11:20/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:11:26/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:12:26/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:13:51/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:13:52/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:14:35/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:14:59/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:15:00/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:15:19/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:16:15/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:16:16/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:17:34/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:17:42/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:17:44/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:17:45/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:18:17/.
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Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:19:01/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:20:20/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:20:50/.

Mieszkaniec /1:22:09/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:22:11/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:22:12/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:22:14/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:22:21/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:22:49/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:22:52/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:22:56/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:23:23/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:25:37/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:26:43/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:26:49/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:27:07/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:27:14/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:30:34/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:30:40/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:32:35/.

Mieszkaniec /1:32:43/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:35:29/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:35:33/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:36:18/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:36:21/.
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Pan Radny Adam Sieńko /1:36:28/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:36:59/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:37:02/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:37:23/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:37:31/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:37:33/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poprosiła
o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2019-2037 z autopoprawką /1:38:04/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:38:15/.
 
Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:38:49/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:38:54/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:39:42/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /1:40:07/.

Mieszkaniec /1:41:40/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:41:45/.

Mieszkaniec /1:41:46/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:42:19/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:42:21/.

Mieszkaniec /1:43:02/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:43:22/.

Mieszkaniec /1:45:42/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:45:46/.

Mieszkaniec /1:45:47/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:46:17/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /1:46:30/. 
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Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:48:56/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:48:58/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:49:39/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:49:43/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /1:51:33/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:52:09/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poddała
pod głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  na  rok  2019
z autopoprawką. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja ds. Budżetu
projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  na  2019  rok  z  autopoprawką
zaopiniowała pozytywnie 4 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /1:53:09/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poddała
pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2019-2037 z autopoprawką. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania  Komisja  ds.  Budżetu  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2019-2037  z  autopoprawką
zaopiniowała pozytywnie 4 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących  się.  Pani  Przewodnicząca  zamknęła  posiedzenie  Komisji  ds.  Budżetu  /
1:54:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poddała pod głosowanie
projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  na  rok  2019  z  autopoprawką.  W
wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Rewizyjna wyraziła pozytywną
opinię 3 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się
/1:54:55/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poddała pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy finansowej Miasta Augustowa
na  lata  2019-2037  z  autopoprawką.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania Komisja  Rewizyjna  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2019-2037  z  autopoprawką
zaopiniowała pozytywnie 3 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się. Pani  Przewodnicząca  zamknęła  posiedzenie  Komisji  Rewizyjnej  /
1:55:54/.

Pan  Tomasz  Miklas  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej poddał
pod głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  na  rok  2019
z autopoprawką.  W wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania Komisja  Społeczno-
Oświatowa  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  na  rok  2019
z autopoprawką zaopiniowała pozytywnie 5 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i
przy braku głosów wstrzymujących się /1:56:34/. 
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Pan  Tomasz  Miklas  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej poddał  pod
głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy finansowej Miasta
Augustowa  na  lata  2019-2037  z  autopoprawką.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania  Komisja  Społeczno-Oświatowa  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2037 z autopoprawką
zaopiniowała pozytywnie 5 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących  się. Pan  Przewodniczący  zamknął  posiedzenie  Komisji  Społeczno-
Oświatowej /1:57:28/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /1:58:09/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  /1:58:19/.

Pan Tomasz Miklas – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /1:58:39/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  Rozwoju poddała  pod
głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  na  rok  2019
z autopoprawką.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania Komisja
Rozwoju projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  na  rok  2019
z autopoprawką zaopiniowała pozytywnie 7 głosami za, przy 4 głosach przeciwnych i
przy braku głosów wstrzymujących się /1:58:46/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  Rozwoju poddała  pod
głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy finansowej Miasta
Augustowa  na  lata  2019-2037  z  autopoprawką.  W  wyniku  przeprowadzonego
jawnego głosowania  Komisja  Rozwoju  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2037 z autopoprawką
zaopiniowała pozytywnie 7 głosami za, przy 3 głosach przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /1:59:32/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej    /2:00:08/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /2:00:23/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji poddała pod
głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  na  rok  2019
z autopoprawką.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania Komisja  skarg,
wniosków  i  petycji  projekt  uchwały  zaopiniowała  pozytywnie  3  głosami  za,  przy  2
głosach przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /2:00:35/

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji poddała pod
głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy finansowej Miasta
Augustowa  na  lata  2019-2037  z  autopoprawką.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania  Komisja skarg, wniosków i petycji projekt uchwały w sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2037 z autopoprawką
zaopiniowała pozytywnie 3 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się. Zamknęła posiedzenie Komisji skarg, wniosków i petycji /2:01:43/.
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Pan  Dariusz  Ostapowicz-  Przewodniczący  Komisji  Uzdrowiskowej poddał  pod
głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  na  rok  2019  z
autopoprawką. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania  Komisja Uzdrowiskowa
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2019 z autopoprawką
zaopiniowała pozytywnie 4 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /2:02:22/.

Pan  Dariusz  Ostapowicz-  Przewodniczący  Komisji  Uzdrowiskowej poddał  pod
głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy finansowej Miasta
Augustowa  na  lata  2019-2037  z  autopoprawką.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania Komisja Uzdrowiskowa projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2019-2037  z  autopoprawką
zaopiniowała pozytywnie 4 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się. Pan Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji  Uzdrowiskowej /
2:03:25/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Komisję ds. Budżetu
o przedstawienie zbiorczej opinii dotyczącej projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
miasta na rok 2019 z autopoprawką oraz w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2037 z autopoprawką /
2:04:03/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /2:04:23/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /2:04:24/. 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:05:01/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
po zapoznaniu się z opiniami wszystkich Komisji Rady Miejskiej na temat projektu uchwały
w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2019 z autopoprawką poddała pod głosowanie
ostateczną opinię Komisji ds. Budżetu w powyższej sprawie. W wyniku przeprowadzonego
jawnego  głosowania  Komisja  ds.  Budżetu  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
budżetu miasta na rok 2019 z autopoprawką zaopiniowała pozytywnie 4 głosami za,
przy 2 głosach przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /2:05:49/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
po zapoznaniu się z opiniami wszystkich Komisji Rady Miejskiej na temat projektu uchwały
w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta  Augustowa na lata  2019-
2037  z autopoprawką.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  Komisja  ds.
Budżetu  projekt  uchwały  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta
Augustowa na lata 2019-2037 z autopoprawką zaopiniowała pozytywnie 4 głosami za,
przy  2  głosach  przeciwnych  i  przy  braku  głosów  wstrzymujących  się.
Pani Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji ds. Budżetu /2:06:24/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /2:06:56/.

Przerwa /2:07:12 – 2:09:12/.

Aleksandra Maria Sigillewska 
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Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu ………………………………

Alicja Dobrowolska
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej ………………………………

Tomasz Miklas
Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej ………………………………

Aleksandra Kleczkowska
Przewodnicząca Komisji Rozwoju ………………………………

Sylwia Bielawska
Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji ……………………………….

Dariusz Ostapowicz
Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej ………………………………..

Ad.pkt 2
Zaopiniowanie  przez  Komisję  Rozwoju  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stref
taryfowych dla taksówek na obszarze Miasta Augustowa.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stref  taryfowych
dla taksówek na obszarze Miasta Augustowa /2:09:13/.

Po  wznowieniu  obrad  po  przerwie,  Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca
Komisji  Rozwoju poinformowała,  że  kolejnym  punktem  porządku  posiedzenia  jest
zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stref  taryfowych  dla  taksówek  na
obszarze Miasta Augustowa. Otworzyła dyskusję /2:09:13/.

W dyskusji zabrali głos: 
Kierowca TAXI /2:11:58/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /2:12:29/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju /2:12:36/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /2:13:06/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /2:13:11/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /2:16:52/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /2:16:57/.

Pan Leszek Romanowski – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa
i Ochrony Środowiska  /2:17:40/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /2:18:11/.

Kierowca TAXI /2:18:21/.
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Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /2:19:00/.

Pan Radny Rafał Harasim /2:19:02/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /2:19:04/.

Pan Radny Rafał Harasim /2:19:06/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /2:19:14/.

Kierowca TAXI /2:19:23/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /2:19:39/.

Kierowca TAXI /2:19:45/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju /2:20:31/.

Kierowca TAXI /2:20:32/.

Pani  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  Rozwoju poprosiła  o
zastępstwo w obradach Pana Mirosława Chudeckiego – Zastępcę Przewodniczącej Komisji
Rozwoju, ponieważ musi opuścić obrady /2:21:04/.

Pan Mirosław Chudecki – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju /2:21:22/.
Pan Radny Tomasz Bukłaho /2:21:33/.

Pan Mirosław Chudecki – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju /2:22:39/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:22:42/.

Pan Mirosław Chudecki – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju /2:23:13/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:23:17/.

Osoba zabrała głos w tej sprawie, ale jej wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu /2:24:18/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:24:22/.

Osoba zabrała głos w tej sprawie, ale jej wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu /2:24:24/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /2:24:28/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:24:29/.

Pan Mirosław Chudecki – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju /2:25:34/.

Kierowca TAXI /2:25:36/.
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Pan Mirosław Chudecki – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju /2:27:11/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:27:12/.

Osoby zabrały głos w tej sprawie, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu
wyłączonego mikrofonu /2:27:20/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /2:27:24/.

Pan Mirosław Chudecki – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju /2:27:27/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /2:27:29/.

Pan  Mirosław  Chudecki  –  Zastępca  Przewodniczącej  Komisji  Rozwoju  zapytał,
kto z Państwa Radnych,  członków Komisji  Rozwoju  jest  za  pozytywnym zaopiniowaniem
projektu  uchwały  w sprawie  ustalenia  stref  taryfowych dla  taksówek na  obszarze  Miasta
Augustowa.  W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Rozwoju projekt
uchwały  zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie  9  głosami  za,  przy  braku  głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się / 2:29:05/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  pisma,  które
wpłynęły do Rady Miejskiej dotyczące Komisji Rozwoju  /2:29:43/.

Osoby zabrały głos w tej sprawie, ale ich wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu /2:30:10/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:30:17/.

Kierowca TAXI /2:30:18/.

Kierowca TAXI /2:30:24/.

Pan Mirosław Chudecki – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju /2:30:25/.

Kierowca TAXI /2:30:26/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:30:31/.

Kierowca TAXI /2:30:33/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:30:35/.

Kierowca TAXI /2:30:41/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:30:46/.

Radni zabrali głos w tej sprawie, ale ich wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu
wyłączonego mikrofonu /2:32:02/.
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Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:32:04/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:34:57/.

Pan Mirosław Chudecki – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju /2:35:08/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:35:20/.

Pan Mirosław Chudecki – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju /2:35:55/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:36:13/.

Pan Mirosław Chudecki – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju /2:36:17/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:36:19/.

Radni zabrali głos w tej sprawie, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu
wyłączonego mikrofonu /2:36:42/.

Pan Mirosław Chudecki – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju /2:36:45/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:36:50/.

Pan  Mirosław  Chudecki  –  Zastępca  Przewodniczącej  Komisji  Rozwoju zamknął
posiedzenie Komisji Rozwoju /2:37:18/.

Protokołowała:                                                   Przewodniczyła:
/Beata Filipow/                         
                                                   Przewodnicząca
                                                     Komisji Rozwoju RM
                                          
                                                Aleksandra Kleczkowska

                                                  Zastępca Przewodniczącej
                                                     Komisji Rozwoju RM

                                                       Mirosław Chudecki

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 


